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 Protokoll ST89. 2017-08-24 
 
Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den  
24 augusti 2017 
 
ST89:01 Mötets öppnande 

Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 
 
ST89:02 Närvarande på mötet 
 Gösta Frödin/Ordförande 
 Berith Abrahamsson/Kassör 
 Ingrid Skoglund/Sekreterare 
 Sture Arnesson/Ledamot 
 Erik Nordenberg/Ledamot 

Mikael Johansson/TL och suppleant  
    

ST89:03 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes. 

 
ST89:04 Föregående mötesprotokoll 

Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST88 2017-06-01 justerade och lades till 
handlingarna.  
 

ST89:05 Spelprogram för verksamhetsåret 17/18  
Utlagt på hemsidan men vid genomgång så korrigerades datum på Arvikas 
Trettondagssilver. Ingrid korrigerar i dokument och lägger ut det rätta förslaget på 
hemsidan. 
 

ST89: 06 Möten under verksamhetsåret 2017-2018 
Gösta hade gjort ett förslag på preliminära datum, torsdagar ca varannan månad. Vi 
planerar även några klubbesök under detta verksamhetsår. Ordförandeträff kommer att 
genomföras preliminärt 25 november 2017. Planering under kommande styrelsemöte. 
 

ST89: 07 Inför årsmötet 2017-09-09 
Solstabridgen rally är klart att spelas. Inför årsmötet är Kallelsen, fullmakt, 
föredragningslista utlagda på hemsidan. Vi gick igenom Årsberättelsen, Avgifter 2016-
2017 och Arvoden 2016-2017, Ingrid lägger ut på hemsidan snarast. Revisionen är inte 
riktigt klar ännu men Berith vår kassör återkommer till Ingrid så fort det är klart. Mail 
kommer att skickas till alla VDB: medlemmar om Solstabridgens rally och årsmötet. 
Valberedningen har vi inte hört av så vi tar för givet att det löst sig. 
 

ST89:08 Inför Rikstämman 171006-171008 
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Motionerna från vårt distrikt har Gösta skickat in till SBF, information på vårt årsmöte om 
dessa två motioner. Gösta deltar från vårt distrikt men undersöker om någon mer kan bli 
med. 
 

ST89:09 VDB:s hemsida 
Vid nästa möte skall vi gå igenom hur den ser ut idag och se om något skall ändras. 
Hemsidan som SBF byggt upp är lite rörig med många menyer så det kan vara svårt att 
hitta. 

 
ST89:10 Övriga frågor  

Värmlands-Dals Bridgeförbund fyller 70 år detta år. Vi kommer att fira med tårta i 
eftermiddagspausen (överraskningsmoment). Berith fixar tårtor.  

 
ST89:11 Nästa möte 

Nästa möte planeras preliminärt till torsdagen den 19 oktober 207. 
 

ST89:15 Mötet avslutas 
 Gösta vår ordförande avslutar mötet med att tacka oss för deltagande. 
 
 

 
 

Vid protokollet:  Justeras: 
 
_____________________________________ _________________________________ 
Ingrid Skoglund  Gösta Frödin 
  


